
Mijdrecht, 11 maart 2021

Beste buurtbus vriendinnen vrienden,

Terwijl ik dit schrijf lijkt het buiten wel herfst in plaats van voorjaar. De wind

giert om het huis maar ik zit heerlijk beschut achter mijn pc om iets op papier

te zetten voor onze Buurtbusvereniging ter inleiding op onze te houden

“virtuele jaarvergadering”.

Op deze manier heet ik u allen welkom op deze “vergadering” en reken op uw

begrip dat we het afgelopen verenigingsjaar ( 1 oktober 2019-30 september

2020) willen afsluiten en het nieuwe jaar weer kunnen oppakken. Het

bijbehorend etentje houdt u nog van ons te goed.

Zoals u wellicht weet stond die gepland op 24 november 2020, maar kon niet

doorgaan vanwege de beperkingen die het Coronavirus ons oplegde. Wat een

jaar hebben we achter de rug en wat zal er nog volgen……… Het is gelukkig nu

zo ver dat we a.s. maandag 15 maart weer kunnen gaan rijden, eindelijk. We

hebben er dan precies een jaar naar uitgekeken. Diverse malen hebben we met

Syntus contact gehad met de vraag waarom de grote bussen wel maar wij niet

mochten rijden. Ik was echt boos toen ik de SyntusFlex bus voorbij zag gaan.

Dat kunnen wij ook zei ik , maar helaas daar moet je een gecertificeerd taxi

chauffeurs opleiding voor volgen.

De belangrijkste redenen waren: onze bussen zijn er nog niet op ingericht en

de gemiddelde leeftijd van onze chauffeurs is hoger dan die van de grote

bussen. We moeten dan ook waarderen dat ze “zuinig” op ons zijn geweest

door ons niet te laten rijden voor onze bussen ”Corona-proof” waren uitgerust.

Zoals jullie weten en gezien hebben zijn deze problemen verholpen en gaan we

weer vol goede moed op pad. Terug kijkend is er, zo ver ik weet 1 van onze

chauffeurs getroffen door Corona in de eerste periode. Gelukkig is hij daar weer

van hersteld en staat ook te springen om weer uit te rukken, fijn.

Even weer terug naar de uitgesteld jaarvergadering van 24 november 2020.

Volgens onze statuten moeten we onze algemene leden vergadering houden in

het eerste halfjaar van het nieuwe verenigingsjaar. Zoals jullie weten gaat het

verenigingsjaar van 1 oktober tot 30 september. Het gevolg is dat we voor 31

maart onze algemene leden vergadering moeten houden. Nog langer uitstellen

heeft onzes inziens geen zin en is geen noodzaak. Dat dit niet op de



gebruikelijke manier kan zult u begrijpen en langer uitstellen tot…… lijkt uw

bestuur geen optie. Het resultaat is dat we het dit deze keer via de

“elektronische snelweg” doen. U krijgt bij deze alle stukken via de computer

binnen om ze te kunnen beoordelen en er vragen over te stellen.

Late we elkaar een ”fijne vergadering” wensen.


